
 

  

 
 
 
Schriftelijke vragen ex artikel 38 RVO inzake bewonersinitiatief “Herinrichting 
ventweg Prattenburg 1-411 (hoogbouw) 
 
 
Geacht college, 
 
De SP heeft kennis mogen maken met een aantal enthousiaste bewoners, die zich in 
willen zetten voor hun omgeving, bij de ventweg Prattenburg. Zie hiervoor ook de 
bijlage. Naar aanleiding hiervan heeft de SP de volgende vragen: 
 

1. Heeft het college kennis genomen van het inititatief? 
Ja 
 

2. Hoe staat het college hier tegenover? 
Vanuit Beheer en Onderhoud is vooralsnog geen technische noodzaak 
aangetoond en derhalve ook geen budget gereserveerd voor de herinrichting. 
In 2017 vindt inspectie aan het Riool plaats. Mogelijk dat daar zaken uit naar 
voren komen, die aanleiding zijn voor groot onderhoud 
 

3. Staat het beschreven gebied al in de planning voor groot onderhoud aan de 
openbare ruimte, zo ja wanneer? 
Nee 
 

4. Is er geld gereserveerd voor dit gebied in de exploitatie en/of het 
investeringsplan? 
Nee 

 
5. Is het college bereid om kleinschalige maatregelen ten behoeve van de 

sociale veiligheid , bij het sportveld te nemen? 
a. Op welke termijn zou dit kunnen 

Er is kleinschalig budget vanuit het leefbaarheidsbudget. We gaan graag in 
gesprek met de initiatiefnemer en de school . 
 

 
 
Bij voorbaat dank voor de beantwoording. 
 
 
 
Anne Feite Bloem 
 
 
 


